

## PROTOKOLL FS 5

MØTE FS 5 - 2024/2026 – SØNDAG 27. OKTOBER 2024, KL 0900-12:00 – LILLEHAMMER

**Innkalt:** Tage Pettersen (president)  
Lise Kvil Torgersen (visepresident)  
Anne Botnevik  
Espen Refseth  
Lilliane Seierstad Dale  
Trine Pettersen (vara)

**Fra adm.:** Petter Salsten (Konstituert generalsekretær/sportssjef)

**Forfall:** Kjetil Bøe  
Geir Thomas Olsen (ansattes rep)  
Espen Sæther (vara ansattes rep)  
Roy Conradi (vara)  
Anne Wood (kontroll-komite)

*FS har i forkant av møtet vurdert at styrebehandlingen oppfyller kravene til vedtaksførhet og styremedlemmenes habilitet.*

### Saker til behandling:

**Sak 5/33      Protokoll FS 4/24-26 godkjennes**

Protokoll fra FS 4/24-26 skal godkjennes. Protokollene har vært ute til gjennomsyn.

**Vedtak:**

Protokoll fra styremøte 4/24-26 godkjennes.

**Sak 5/34      Regnskap pr 30. september og prognose 2024**

Regnskap pr 30. september og prognose 2024 ligger vedlagt. Det vil bli redegjort for status i møtet.

**Vedtak:**

Regnskap pr 30. september og prognose 2024 tas til etterretning.

---

**Sak 5/35      Informasjon om marked**

Informasjon ligger i sakspapirene.

**Vedtak:**

Informasjonen tas til orientering

**Sak 5/36      Informasjon om anlegg**

*Høring - forslag til justering i tilskudd til nasjonalanlegg og til idrettsanlegg for internasjonale mesterskap. Svarfrist 4. desember 2024.*

Søknadsfristen for Plug & Skate er ute. Vi har mottatt 13 søknader, der det søkes om større og mindre beløp. Administrasjonen sammenstiller søknadene og vil, sammen med anleggsutvalget, lage en prioritert liste. I de tilfellene der det søkes om midler som vi er i tvil om faller inn under prosjektet rådfører vi oss med Stiftelsen.

**Vedtak:**

Espen Refseth/Anleggsutvalget lager utkast til svar på høringen om nasjonalanlegg som legges frem for FS i november-møtet.  
Informasjonen tas til orientering

**Sak 5/37      Informasjon om sport**

Michael Brandsegg-Nygaard og Mats Zuccarello innstilt til Idrettsgallaen, henholdsvis Årets gjennombrudd og Årets forbilde.  
Ser på å lage egen Årets ildsjel innen ishockey hver vår, som kan bli vår kandidat til Årets ildsjel på Idrettsgallaen.

**Kampadministrasjon**

Påmelding til FC og Regionslag sendt ut  
Veteranseriene ferdig og sendt ut  
Medaljer, pokaler og diplomer bestilles  
Utfordringer med Hockey Live. Ny side treg, og mangler info.

**Dommer:**

Oppstart jente-prosjekt under Hockey Classic  
Avtale med NIT må slutføres  
Avtaler knyttet til reisekostnader er fulgt opp  
Få saker til DISU/PSF så langt, mens kommunikasjon har oppside

**Landslag – aktivitet i november**

Kvinner – 3NT Lillehammer – Bambusa Challenge  
U20-4NT i Østerrike  
JU18-landskamper mot Østerrike i Skien  
U18-4NT i Danmark  
JU16-samling i Skien  
U16-samling på Kongsvinger

### Utvikling/Utdanning

WGIHW gjennomført. 21 klubber hadde arrangement.  
Fair-Play-kit for Barneidretten (vester og armbind) i bestilling  
Klubb-besøk pågår med TJ og AL  
Prosjekt med regionale Trenerveiledere pågår  
Prosjekt Robust evalueres. Møte planlagt.

### Para

Women World Challenge i Skien 25.-28. Oktober (5 norske jenter med)

### Vedtak:

Informasjonen tas til orientering

## Sak 5/38 Informasjonsaker

| Nr | Sak                     | Oppfølging | Ansvar |
|----|-------------------------|------------|--------|
| 1  | KLU og NTH              |            | TP/PS  |
| 2  | EH                      |            | PS     |
| 3  | Høring momskompensasjon |            | PS     |
| 4  | CSM                     |            | PS     |
| 5  | Rasta idrettslag        |            | PS     |

### Vedtak:

Informasjonen tas til orientering